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area. Enjoy a night clad in the typical Japanese Yukata (Kimono) and 
experience true traditional cultural Japanese Nabe (steamboat) 
dinner. Enjoy a session of hot spring baths inside the hotel. 

*Note: Due to closure in winter season (Dec-Mar), Mt Fuji’s 5th station will be
replaced byTenjinyama Ski Resort. (Rental of ski equipments on own expense)

Lake Kawaguchiko / Tokyo Bay Cruise / 
Odaiba / Tokyo City Tour
Tokyo Bay: Take a cruise across to the most popular leisure 
destination in Tokyo - Odaiba Park
Palette Town: Visit Megaweb, an enormous Toyota showcase 
that displays virtually all Toyota’s leading models. You can try 
driving an electric car around the premises (at own expenses). 
West Mall: Visit Venus Fort, and experience walking around in a 
simulated 18th century town in southern Europe. Watch as the 
sky is transformed by the “Setting Sun” from blue to pink.
Aqua City Odaiba: (Tokyo Manhattan) where you can take 
pictures of both the Rainbow Bridge and the “Statue of Liberty”. 
Asakusa Kannon Temple: A big paper lantern at Kaminarimon 
Gate marks this temple. And you will find many souvenir shops 
along the long narrow street called Nakamise Avenue leading to 
Japan’s finest Temple. 
Shinjuku: (Red Light district) – the heart of the present-day Tokyo, 
one of the most vibrant, trendy and exciting places in Japan.

Tokyo Disneyland or *Disneysea
(*Via monorail at own expense ¥260 per ride)
Tokyo Disneyland: Relive your childhood dreams. Catch all your 
favourite Disney characters with a passport ticket to Disneyland. 
Do not miss the grand parade, you will be sure to enjoy the 
performance by the various Disney Star characters in the 
afternoon. Relive your childhood dreams as Mickey Mouse and 
his friends will charm you to a new height of delight. 

Tokyo ✈ Singapore
After breakfast, free at leisure until transfer to Airport for your 
flight back to Singapore with sweet memories.
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Singapore ✈ TOKYO / Osaka
Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the 
“Land of the Rising Sun” – Japan.

Osaka Castle / Universal Studio / Shinsaibashi 
OR *Kobe Tour (Optional)
Osaka Castle: Once home to the famous Samurai warlord 
Toyotomi Hideyoshi, stop here for a short photo shot.
Universal Studio: Japan’s latest and most exciting theme park. 
You will feel as if you jumped into a scene of your favourite movie, 
(e.g. Jaws, Spider-man, Terminator) 
Hard Rock Cafe: One of the world most recognizable brand, you may 
purchase some collectibles or souvenirs in this well-known cafe.
Shinsaibashi: Osaka’s busiest shopping district.
OR
*Option: Kobe Tour (Lunch included) 
Sake Museum: The old “sake” brewhouse have been restored as 
sake brewery museums to give the tourist a chance to see the 
production process and to taste the sake (Japanese Wine).
(*If close will be replaced by Nissin Cup Noodle Factory)
Pearl Bridge: Japan longest suspension bridge. (take a lift ride up)
Harbourland: A mosaic town along the bay, with attractions such 
as garden, amusement park, restaurants and shopping mall.
(Remark: KOBE Tour need minimum 4 adults to go)

Osaka / Kyoto / Toyohashi
Kiyomizu Temple: Its main hall is a national treasure and its 
cliff-edge veranda offers a spectacular panoramic view of Kyoto 
and its surroundings. 
Gion: The former a Geisha District (Drive Through)
Kamogawa River: Where you may catch a glimpse of a real Maikosan 
similar to a Geisha in their stark white face. (Drive Through)  
Kimono Show: Japanese traditional dress. 
Kingakuji Temple: “Golden Pavillion”- built in 1394, the present 
structure is covered with gold plate. It is a replica of the original 
destroyed by Arson in 1955.
*Note: Kingakuji will be replaced by the Romantic “Trolley Train” ride for visit to 
Arashiyama during April (Sakura in Spring) & November (Maple leaves in    Autumn) -  
#subject to weather conditions *Trolley Train is subject to seats availability.

Toyohashi / Bullet Train / PEACE PARK /       
Premium Outlet / Mt. Fuji / LAKE Kawaguchiko 
(or Isawa Hotspring)
Bullet Train: We will experience the mighty speed train zooms 
off to the next Station in an approximately 12-minute ride.  
Peace Park: Here you can enjoy a panoramic view of the 
magnificent, Mt Fuji which is the symbolic peak of Japan. 
Mt. Fuji*: Excursion to the 5th Station is subject to weather 
conditions. 
Premium Outlet: The outlet mall features over 150 branded 
shops. Along the way, you can enjoy a panoramic view of the Mt. 
Fuji by riding in a 50m high ferrieswheel (own expense).
Lake Kawaguchi: A beautiful volcano lake located at the Mt. Fuji 

1 Park Road, #02-121, People’s Park Complex, Singapore 059108  	Email: enquiries@hongthai.com.sg
	 Website: www.hongthai.com.sg      

6533 1788
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7D  The Best of Honshu 
Most Popular

JA
N

 2
01

9

Note:	 If flight is by JAL, a one way domestic flight
	 applies to or from Osaka.
	 Sequence of itinerary subject to change 	
	 without prior notice.
	 *Selected dates only



1
2

3

4

6

5

7

  团号: BHON7  团号: BHON7
新加坡 ✈ 东京/大阪
于新加坡樟宜机场乘搭豪华客机前往日本。

大阪城堡~环球影城~心斋桥或*神户游(包午餐) 
大阪城堡*:日本具有代表性的三大名城之一。此城是由日本名将

军丰臣秀吉所建，花了上万人手于1583年建好。

环球影城:首个在美国以外开业的主题乐园，让你像可亲身地体验投

入喜爱的影片情境中（午餐自费），(e.g. ET, Terminator, Jaws etc.)
硬石餐厅:其一世界著名品牌。您可在此选购一些精致纪念品。

心斋桥:大阪市最繁忙的购物区。

或

*神户游（包午餐）

清酒资料馆:您可于馆内观看酿酒过程及品尝日本Sake。
（注：如休馆，改往日清面博物馆）

明石海峡大桥:乘电梯登上日本最长的吊桥。桥梁连接着神户与

淡路岛，景色非常壮观。

神户港商场:富有欧洲色彩的大型购物中心内有最新、最IN时装、电

器产品、电脑等等，应有尽有。
*Remark: 神户游，最少四名大人成行

大阪~京都市区游~丰桥
清水寺:其主厅是一个

国家级的保护古迹以及

其悬崖式的阳台可让我

们窥视京都及其周边的

全景。

祗园艺妓街:途经石板

小路、风雅的町屋建於

江户时代，街道令您们

仿如回到从前，说不定

还能看到年轻舞妓。（巴士途经）

西阵织物中心:观赏特别安排的日本和服表演。

金阁寺:建于1394年，整个寺庙盖上金箔，金碧辉煌。
*	于4月樱花季及11月秋季红叶期间，乘浪漫小火车游览（岚山风景区）代替
	金寺。（樱花及红叶季节视乎气候情况而定）。

*	如遇满座或停航，改由旅游车观光。

丰桥~子弹火车~平和公园~名店OUTLET~富士山~
河口湖(或石和温泉)
子弹火车:体验强劲速度，只需12分钟的车程便到下一站。

平和公园:在这里，你可眺望有日本最高峰美誉之称的富士山，富

士美景尽入眼廉。

名店OUTLET:位於御殿场的日本最大名店Outlet，林立着多家国内

外著名品牌的直销商店。

#02-121 珍珠坊，新加坡059108  	电邮：enquiries@hongthai.com.sg 
	 网站：www.hongthai.com.sg

注：如乘坐日航JAL，需要加乘一程内陆航班往大阪或回东京。
旅行社有权视当地的情况更改节目程序，若有更动，将以国内旅
行社之安排为准。
*限指定出发日期

Day
天数

Breakfast
早餐

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

Hotel or Similar
酒店住宿或同级

Meal Arrangement: 80% Japanese Local Meals 80% 地道日式美食

1 ✈ ✈

2 ✈ Kobe Tour Only
神户行程

Japanese Set Dinner or Hotel Buffet
日式定食或酒店自助餐

USJ Port Hotel/Osaka New Hankyu
环球影城Port酒店/大阪新阪急酒店

3 In Hotel
酒店内

Tempura Set
日式天妇罗定食

In Hotel/City Restaurant
酒店内/市区餐厅

Toyohashi Nikko Hotel/Nagoya Tokyu Hotel
丰桥日航酒店/名古屋东急酒店

4 In Hotel
酒店内

Japanese Set
日式定食

In Hotel  
Japanese Dinner
酒店内日式晚餐

Hotel in Lake Kawaguchi or  
Isawa Hotspring Area

富士山河口湖区/石和温泉区酒店

5 In Hotel
酒店内

Japanese Set
日式定食

Japanese BBQ Buffet/Shabu Shabu
日式BBQ自助餐/Shabu Shabu火锅 Keio Plaza Tama Hotel

京王多摩酒店
6 In Hotel

酒店内 – –

7 In Hotel
酒店内 – ✈ –

7天  日本本州经典游
最畅销行程

富士山*:有日本最高峰美誉之称，游览第五站将视当天气候情况

而定。您将可亲身体验穿上日本传统和服及品尝具有东瀛风味的

日本火锅晚餐。餐后，您可自由享受一番日本式的温泉浴。

*	由于冬天（12月-3月）积雪的关系，登富士山五合目将以富士山脚之天神山滑

	 雪场代替（滑雪配备由客人自付）

河口湖~东京湾游船~台场~东京市区游
东京湾游船:乘坐游船畅游东京湾再往最新旅游热点。

台场彩虹缤纷娱乐城:

富士电视台，此处为日

本时下新一代流连购物

及旅游胜地，更是多套

日剧拍摄取景的地方，

宏伟彩虹大桥及美国自

由神像，有如置身美国

曼克顿。

Palette Town:场内设

有Aqua City，世家电

子科幻城，Mega Web 
Toyata未来自动车世界，以及欧洲古典式设计Venus Fort购物商

场，可观赏全天候变色天幕，由蓝变红，还有小香港美食街，此地

必定让你乐而忘返。

浅草雷门观音寺:观东京最富有文化气息的门口的纸制灯笼象征

它的标志着此寺。游客们顺着通往日本最细致的佛寺的狭窄通道

将发现仲见世商店街，琳琅满目的纪念品。

新宿：著名红灯区，您可亲身体验全日本最热闹之夜生活。

东京迪斯尼乐园或*迪斯尼海洋乐园(自费¥260每程)
迪斯尼乐园:老少咸宜，充满欢乐的地方。重拾童年的美梦，玩个

痛快。米奇老鼠，唐老鸭等等将一整天在东京迪斯尼乐园与你

同欢共乐或选择到东京最新2001年秋天开幕的迪斯尼乐园隔邻

的“迪斯尼海洋乐园”。您将可在一天之内游尽七大主题海港，

从浪漫的威尼斯到可爱的美人鱼之湖。这里充满着探险、浪漫、

幻想及欢乐的乐园。

*	选择到迪斯尼海洋乐园的客人，必须自行乘坐单轨火车，自付每程约260日 
	 元前往入口处。

东京/大阪 ✈ 新加坡
早餐后，在您前往机场前是自由时间。过后乘搭豪华客机回返新

加坡，并希望康泰为您安排的行程能让您留下美好的回忆。
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